
Protokół z posiedzenia zdalnego nr 7/22
Komisji Infrastruktury i Komunikacji Miejskiej

z dnia  1 września 2022r.
Godz. 19:00

1. W posiedzeniu zdalnym wzięli udział wszyscy członkowie komisji: Bańcerowska Katarzyna, Dolot 
Oskar, Czykaluk Stanisław (opuścił posiedzenie wcześniej), Ćwik Barbara, Malicki Jakub, Sznajder 
Michał.

2. Ustalono, że na posiedzeniu zostaną omówione najważniejsze sprawy, nowe tematy będą włączone na 
kolejnym posiedzeniu.

3. Tramwaj na ul. Racławickiej- ustalono propozycje do przedstawienia na sesji co do sposobu zbierania 
opinii mieszkańców:
- fb- zadanie pytania
- www- ankieta internetowa do wypełnienia jak w poprzednich, podobnych akcjach
- ankieta papierowa: w trakcie pikniku, wyjście w teren (do uzgodnienia)
We wszystkich propozycjach treść pytania do ustalenia. Każdy członek komisji przedstawi swoją 
propozycję i na tej podstawie zdecydujemy na sesji jak będzie brzmiało pytanie
- jednocześnie uznano, że należy kontynuować sprawę z poprzedniej kadencji- wprowadzenie linii 
autobusowej łączącej ul. Racławicką (pętla) bezpośrednio z centrum. 

4. Zgłoszenie mieszkańca- podwórko przy Fiołkowej- numery nieparzyste. Sprawą zajmie się Barbara 
Ćwik. Katarzyna Bancerowska sprawdzi kto zarządza terenem.

5. MPK- hałas na pętli Hallera- pismo wysłane, czekamy na odpowiedź.

6. Lakiernicza- szkoła ATUT- problemy z blokowaniem wjazdu przez rodziców odwożących dzieci do 
szkoły w godzinach porannych oraz popołudniowych- Janina Pławnicka prowadzi sprawę, temat 
powróci wraz z nowym rokiem szkolnym.

7. Jakub Malicki zgłosi interwencyjnie niebezpieczne uszkodzenia nawierzchni.

8. Kolejne spotkanie online komisji wyznaczono na 14 września o godzinie 19:00.

Prowadził: przewodniczący komisji Oskar Dolot

Protokołowała: Katarzyna Bańcerowska


